
Pinschersektionen	

Postadress:	Pinschersektionen	c/o	Annika	Sagebrand,	Vattengränd	
21,	611	31		Nyköping	
	
	

När:	Tisdag	10	oktober,	kl	19.30			
Var:	Telefonmöte	
	
Protokoll:	
Närvarande:	Pernilla,	Cattis,	Christer	
Frånvarande:	Annika,	Veronica,	Bodo,	Cina	
 
§74	Mötets	öppnande		
	
§75	Val	av	sekreterare	och	justeringsperson	Cattis	sekreterare	och	Christer	justerare	
	
§76	Fastställande	av	dagordning	–	Godkänd	
	
§77	Föregående	protokoll	–	Sista	protokoll	är	publicerat	på	hemsidan.		
	
§78	Ekonomi	–	54	377,13	kr	saldo	för	dagen.	Faktura	för	Mälarpinschern	till	SSPK	är	
betalad.		Pernilla	har	fått	medlemsavgifterna	och	ska	skicka	det	till	Christer	och	
kassören	på	SSPK.		
	
§79	Inkommande	och	utgående	skrivelser	–	Inget	inkommet	
	
§80	Rapporter	från	kommittéer		
	
Utställningskommittén:	MP	2018	har	börjats	planerats	med	SSPK	och	MP	2019	
kommer	att	anmälas	önskemål	om	officiell	utställning	till	SKK.	Detta	görs	av	SSPK.	
Sammanställning	för	MP	2017	kommer	att	göras	inom	kort.		
	
Tävlingskommittén:	Viltspåret	3	st	anmälda.	Enligt	Cina.		
Redogörelse	från	Pinscherläger.		Det	verkar	vart	en	mycket	lyckad	tillställning	från	både	
Cina	och	deltagarna	som	var	med.		
	
AK/RAS:	Arbetet	fortlöper	med	RAS.	Annika	kommer	inte	att	kunna	hjälpa	till	med	RAS	
och	det	är	inblandade	informerade	om.		
	
Pinschernytt:	Publicerades	efter	sep	och	skickades	ut	till	medlemmarna.	
	
Utbildningskommittéen:	Pinscher	för	alla		-	ställs	in	pga	lågt	intresse.	Jocke	kommer	
att	informeras	av	Pernilla.		
	
	
	
	



	
§81	Övriga	frågor:		
SSPK	fysiskt	möte	–	Pernilla	kommer	att	åka	dit.		
Montermöte	med	övriga	SSPK-raserna:	Svårt	att	bemanna	montern	i	Göteborg	för	
pinscher.		
Ragga	folk	genom	att	de	får	prata	om	sin	ras	och	sina	upplevelser.	Man	måste	inte	vara	
expert	på	rasen.	Det	finns	en	tanke	om	att	alltid	ha	en	mera	erfaren	i	montern	
tillsammans	med	en	som	kanske	är	nyare.	Det	är	viktigt	att	vi	får	med	oss	medlemmar	
som	vill	prata	gott	om	sina	hundar	utan	pressen	att	vara	experter	eller	sakkunniga.		
		
Maila	Christer	medlemsregistret	för	att	se	över	vart	medlemmarna	bor.	Om	det	kan	vara	
lättare	att	på	så	vis	kunna	se	vilka	vi	kan	vända	oss	till.		
	
Face	to	face	inte	kommer	att	prioriteras	under	hösten.		
	
§82	Kommande	mötesdatum:	171107	
	
§83	Mötet	avslutas	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
Pernilla	Fahlén	 	 Cattis	Zackariasson	
Ordförande	 	 	 Justerare	


